
Bygge-, Parkerings- og Miljømyndighed 

Teknik- og Miljøforvaltningen  

Besvarelse vedrørende henvendelse om Boatie og 
Duffy udlejningsbåde  

Medlem af Borgerrepræsentationen Niels E. Bjerrum (A) har den 11. 

februar 2024 stillet følgende spørgsmål til Teknik- og 

Miljøforvaltningen. 

Spørgsmål 

Se mailen nedenfor fra Max - kunne forvaltningen ikke gå i dialog med 

ham om mulige løsninger og så give mig en tilbagemelding, når der er 

set på/fundet nogle mulige løsninger og veje videre? 

Svar 

Forvaltningen har modtaget din henvendelse på vegne af Max Kim 

Tobiasen fra Boatie og den medsendte mail fra ham. Forvaltningen har, 

som det fremgår, i foråret 2023 været i dialog med Max Tobiasen fra 

Boatie, dengang på baggrund af et ønske om oplagring af bådene, 

hvilket forvaltningen ikke kunne imødekomme. 

Forvaltningen vil se på den medsendte henvendelse og tage kontakt til 

Max Tobiasen i forhold til hans nuværende ønske, hvilket kan forudsætte 

nærmere dialog, beskrivelse, undersøgelse mv. 

Forvaltningen vil vende tilbage og orientere nærmere om udfaldet af 

denne dialog og afklaring, samt forvaltningens svar. 

Svaret er offentligt tilgængeligt på https://www.kk.dk/politik/politiske-

udvalg/teknik-og-miljoeudvalget/politikerspoergsmaal-til-teknik-og-

miljoeforvaltningen 
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